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فوتبال ایران

منصوریان به فولاد 
بدهکار است؟

با وجود سکوت مسئولان باشگاه 
فــولاد نســبت بــه صحبت هــای 
منصوریــان، این موضوع را از یک 
منبع آگاه به شــرایط باشگاه جویا 
شدیم و در این زمینه به اطلاعات 
جالبــی رســیدیم. ایــن منبــع ادعا 
ت  ســبا محا برخــلاف  می کنــد 
منصوریــان، فــولاد خوزســتان بــه 
دلیــل شــرایط به وجــود آمــده در 
همــکاری اش بــا ایــن ســرمربی نه 
تنهــا بــه او بدهــکار نیســت، بلکه 
از ایشــان طلبــکار هــم هســت که 
در نوع خــود عجیب و غیرمنتظره 
اســت!ماجرا از ایــن قــرار اســت 
کــه فولادی هــا مدعــی هســتند 
پــس از مصاحبه منصوریان علیه 
هواداران شان در کنفرانس خبری 
آخریــن بازی فصل قبل، مطابق با 
رأی کمیتــه انضباطی باشــگاه، ۲۰ 
درصد از قرارداد ســال گذشــته او 
را جریمــه کرده اند کــه ابلاغ آن به 
ایــن ســرمربی رســانه ای نشــد. از 
طــرف دیگــر، ادامــه اظهــارات این 
ســرمربی علیــه یکــی از اعضــای 
هیــأت مدیــره باشــگاه، در اول 
ایــن فصــل هــم جریمــه ای بــرای 
قــرار ســالجاری وی همراه داشــته 
اســت!در مرحلــه ســوم و بعــد از 
کســب نتایــج ضعیــف و ۳ باخــت 
متوالی و عطف به بند جریمه های 
موجــود در قــرارداد او، فولادی هــا 
بــا مصوبــه هیأت مدیــره برای این 
ســرمربی جریمــه ای دیگر در نظر 
می گیرنــد و مدعــی هســتند ایــن 
مــورد در قراردادش وجود داشــته 
اســت. با این اوصــاف باید منتظر 
مانــد و دید که واکنش منصوریان 
بــه شــرایط جدیــد مالــی اش البته 
بــا توجــه بــه جریمه هــای متعــدد 
ورزشی و غیرورزشی فولاد و اینکه 
گفتــه می شــود او پیــش پرداخت 
۳۰ درصــدی از قــراردادش را 
داشــته، چیســت و در پایان کدام 
طــرف طلبکار اســت و کدام طرف 
بدهکار؟از طرف دیگر منصوریان 
نیــز کــه فصــل قبل شــرایط خوبی 
در ایــن تیــم پــس از جــواد نکونام 
داشــت، مطمئناً دفاعیات خود را 
دارد و بایــد دید کــدام طرف برنده 
ایــن پرونــده مالی می شــود. البته 
طبــق قوانیــن ســازمان لیــگ هــر 
باشــگاه اجازه جریمه ۱۵ درصدی 
اعضــای تحــت  قــراردادش را دارد 
و مشــخص نیســت ایــن مســأله 
بــرای فــولاد و منصوریــان چطــور 

خواهــد بود.

 تغییر محرومیت 
حقیقی و طیبی

تعلیق و جریمه برای 
گلر سابق تیم ملی

ز  ا پــس  و  شــته  گذ هفتــه 
بــازی، کمیتــه  ری چنــد  برگــزا
انضباطــی بلافاصلــه دو بازیکــن 
را بــا دســتورموقت از همراهــی 
تیم شــان محــروم کــرد و حــالا در 
نهایــت حکــم نهایــی آنهــا را صادر 
کــرد. فدراســیون فوتبــال در مورد 
دروازه بان هوادار نوشت: »کمیته 
انضباطــی در خصــوص تخلــف 
نتســابی بــه علیرضــا حقیقــی  ا
ن  ر تهــرا دا ا تیــم هــو زیکــن  با
مبنــی بــر نشــر اکاذیــب از طریــق 
مصاحبــه علیــه مقامــات رســمی 
مســابقه و فدراســیون فوتبــال، 
نامبرده را به استناد مواد 7۱ و 94 
آیین نامه انضباطی به یک جلسه 
محرومیــت که به مدت یک ســال 
تعلیــق می شــود و پرداخــت مبلغ 
۲۰۰ میلیــون ریــال جریمــه نقــدی 
محکــوم کــرد. درایــن بیانیــه در 
ل  ســتقلا ا فــع  ا مد ص  خصــو
خوزســتان آمده اســت: همچنین 
این کمیتــه، محمد طیبی بازیکن 
تیم اســتقلال خوزســتان به دلیل 
نشــر اکاذیــب از طریــق مصاحبــه 
علیــه داور مســابقه را بــه اســتناد 
مــواد 7۱ و 94 آیین نامه انضباطی 
بــه یــک جلســه محرومیــت که به 
مــدت یــک ســال تعلیق می شــود 
و پرداخــت مبلغ ۱۰۰ میلیون ریال 

جریمــه نقــدی محکــوم کــرد.

 zخبر

::

 zواکنش

حامد نورمحمدی:

بنجامین باتن هستم

حامد نورمحمدی مدافع ملوان مدعی است که همچنان 
توانایی بازی در لیگ برتر را دارد: »من تازه ۳۶ ساله هستم 

و به نظرم یک مدافع یا بازیکن اگر سرحال باشد و خوب 
زندگی کند می تواند تا ۴۰ سالگی بازی کند. شاید من 
هم مثل بنجامین باتن هستم و احساس می کنم 

برعکس روز به روز جوان تر می شوم.«

بهنام برزای:

داور چطور گل را ندید؟

بهنــام بــرزای بازیکــن گل گهــر درباره شکســت تیمش مقابل پرســپولیس 
می گویــد: »اگــر بخواهــم هــر حرفــی بزنــم تکــراری اســت. همــه مشــاهده 
کردنــد کــه حــق مــا حداقل تســاوی یــا حتی بــرد بود. مــا خیلــی روی دروازه 
پرســپولیس فشــار آوردیــم، حتــی گل هم زدیم کــه نمی دانــم داور و کمک 
داور چگونه آن توپ را گل اعلام نکردند. ما باید این شکست و حواشی اش 

را فرامــوش کنیم.«

باشگاه سپاهان

اعتراض ما فقط به پرسپولیس نبود

مهدی ســلیمی مدیر تیم فوتبال ســپاهان با اشــاره به حکم انضباطی علیه 
پرســپولیس می گویــد: »حکــم کمیته انضباطی برای پرســپولیس در موارد 
مکتــوب اســت امــا مــواردی که ما بــه آن اعتراض داریم این اســت که برای 
برخی تیم ها پرداخت های خارج از قرارداد وجود داشــته که خودشــان نیز 
بــه ایــن موضوع اعتــراف کرده اند. این مورد درباره تیم های دیگر هم وجود 

دارد و فقط درباره پرســپولیس نیست.«

ابراهیــم صادقــی مربــی ذوب آهــن 
مدعــی اســت کــه شــاگردانش 
فوتبــال باکیفیتــی را ارائه می دهند. 
او بــا اشــاره بــه وضعیــت تیمــش 
می گویــد: »جــدا از نتایــج خوبــی 
کــه بــرای مــا بــه دســت آمــده، از 
نظــر فنــی هــم فوتبــال خوبــی بازی 
می کنیــم. مــا جــزو تیم هــای جــوان 
لیگ هم هســتیم کــه این بازیکنان 
جــوان در آینــده پشــتوانه خوبــی 
بــرای ذوب آهــن خواهنــد بــود. 

می خواهیــم ذوب آهــن را از نظــر 
فنــی بــه حــد خوبــی برســانیم و بــا 
انگیــزه خوبــی کــه داریــم شــرایط 
خوبــی پیــدا کنیــم. بــه هــر حــال 
شــروع لیگ است و تازه چند هفته 
گذشــته. همــه بازی هــا بــرای مــا 
ســخت است و اولین هدف ما ارتقا 
کیفیــت فنــی اســت. ما در مســائل 
فنــی اگر بخواهیم پیشــرفت کنیم، 
قطعــاً در نتیجه هــم این نتایج روبه 
رشــد را حفظ می کنیــم. در حال کار 

و برنامه ریــزی بــرای ایــن موضــوع 
هســتیم. ذوب آهــن بازیکنان امید 
و زیر ۲۳ ساله های خوبی دارد و در 
لیــگ فرصــت بــازی بــه آنهــا خواهد 
رســید تــا خــود را نشــان دهنــد. آنها 
بازیکنــان آینــده داری هســتند و 
آینده فوتبال را تشکیل می دهند.«
مربــی ذوب آهــن دربــاره بــازی 
و  ر  ذ آ شــمس  بــا  شــیه  پرحا
اظهارنظرها در خصوص اشتباهات 
داوری بــه نفــع ذوب آهــن ایــن طور 

می گویــد: »اگــر بخواهیــم دربــاره 
داوری صحبــت کنیــم، داور یــک 
پنالتــی اشــتباه در بــازی با ســپاهان 
بــه ضررمــا گرفــت و در بــازی بــا 
پرســپولیس هــم گلــی کــه مقابــل 
پرســپولیس خوردیــم هــم آفســاید 
بــود. مــا می توانســتیم در ایــن دو 
بــازی چهــار امتیاز کســب کنیم. در 
ایــن بــازی هــم بــا دقــت آن صحنــه 
را دیدیــم کــه تــوپ بــه تیــر دروازه 
برخــورد کــرد وخطــای دیــد پیــش 

آمــده بــود.« او دربــاره وضعیــت 
خــودش و حضــور در کنــار محمــد 
ربیعی درمس رفســنجان می گوید: 
»ایــن ســومین ســال اســت کــه بــا 
آقــای ربیعی کار می کنــم. تجربیات 
خیلــی خوبــی بــه دســت آوردم. در 
رفســنجان تجربه متفاوتی داشتیم 
و در ذوب آهن شرایط فرق می کند. 
کاردرباشــگاه های مختلــف بــه من 
تجربــه ای می دهــد کــه در آینــده 

بســیار بــه دردم می خــورد.«

ما هم می توانیم از داوری گله کنیم

صادقی: تکلیف چهار امتیاز ما چه می شود؟

شهریار مغانلو، رضا اسدی، 
کاوه رضایی و عیسی آل کثیر 
بازیکنانی هستند که در 
تیم های خود بازیکنانی 
تأثیرگذار و پراهمیت بوده اند، 
حالا که استفاده همزمان این 
4 نفر کنار هم سخت است، 
می تواند سپاهان را وادار به 
یک تغییر تاکتیکی کند

سازمان لیگ پس از کش و قوس های فراوان 
قرارداد عیسی آل کثیر مهاجم سپاهان را به 
ثبت رساند تا این بازیکن بتواند تیمش را از این 
پس در لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا همراهی 
کند. آل کثیر در اولین حضورش برای سپاهان خوش 
درخشید و دو گل از چهار گل تیمش را وارد دروازه 
سپاهان کرد. البته او در بازی تدارکاتی مقابل زنیت 
هم یک مرتبه موفق به این امر شد؛ اتفاقی بسیار 
خوشایند برای هواداران سپاهان و ژوزه مورایس.

مهاجم سپاهان که فصل گذشته در ۱۲ بازی 
برای پرسپولیس به میدان رفت و ۵9۳ دقیقه 
در زمین حضور داشت، فقط یک گل زد. اما 
جدا از دو گلی که به صنعت نفت زد بسیار 
باانگیزه ظاهر شد. مهاجم سپاهان در 
سال های گذشته هم ثابت کرده که هر 
زمان در شرایط بدنی خوبی قرار داشته 

برای تیمش مثمرثمر بوده است.
اما تیم اصفهانی یک مهاجم نوک هم 
دارد که امید اول مرد پرتغالی برای 
گلزنی است. شهریار مغانلو که در بازی 
قبلی مصدوم بود این فرصت را برای آل کثیر 
به وجود آورد که آمادگی اش را به نمایش بگذارد. حالا 
مورایس که تیمش را با سیستم ۱-۳-۲-4 به زمین 

می فرستد برای انتخاب مهاجم نوک دو گزینه دارد.
 گزینه اول همان تاکتیک فصل گذشته با حضور 
یک مهاجم نوک در ترکیب اصلی است و فرضیه 
دوم استفاده از دو مهاجم در ترکیب اصلی است. 
در خصوص فرضیه اول می توان پلن B را هم در نظر 
گرفت، در شرایطی که سپاهان از تیم رقیب عقب 
افتاده یا بازی با نتیجه مساوی دنبال می شود و آنها به 
دنبال پیروزی هستند با تغییر تاکتیک، دو مهاجم در 

ترکیب قرار بگیرند.
در غیر این صورت اگر بخواهد آل کثیر را به نیمکت 
بفرستد و شهریار مغانلو را در ترکیب اصلی قرار دهد 
باعث کم شدن انگیزه مهاجم جنوبی اش می شود. شاید 
استفاده مجدد از آل کثیر تصمیم بهتری باشد اما اگر 
درخشش آل کثیر تداوم داشته باشد آن وقت مغانلو 

باید باز هم روی نیمکت بنشیند.
همه اینها دغدغه های شیرینی را برای سرمربی سپاهان 
ایجاد کرده است. او تیمی را در اختیار دارد که برای هر 

پست دو گزینه خوب خواهد داشت.
 از آن جا که برای مورایس مثل هر مربی دیگری 
نتیجه گرفتن از هر اتفاقی مهم تر است حتماً 

بهترین انتخاب را می کند.

البته برای تیم که باید در سه جام حضور داشته باشد 
در اختیار داشتن این تعداد بازیکن هم لازم است و هم 
اینکه خیال سرمربی را راحت می کند. به ترکیب سپاهان 
بازیکنی همچون امید نورافکن را هم اضافه کرد که با 
قرار گرفتن در ترکیب اصلی توان هجومی تیمش را 

افزایش می دهد.
شهریار مغانلو، رضا اسدی، کاوه رضایی و عیسی آل کثیر 
بازیکنانی هستند که در تیم های خود بازیکنانی تأثیرگذار 
و پراهمیت بوده اند، حالا که استفاده همزمان این 4 نفر 
کنار هم سخت است، می تواند سپاهان را وادار به یک 

تغییر تاکتیکی کند. 
بر این اساس نحوه بازی و عملکرد عیسی آل کثیر 
و شهریار مغانلو کنار هم و در پرسپولیس بهار سال 
۱4۰۰ نشان داده که شاید بتوان روی حضور این زوج 
در خط حمله به عنوان بخش اصلی تفکرات مورایس 
حساب کرد ولی اگر این اتفاق رخ دهد، کاوه رضایی که 
در مسیر برگشت به اوج است و رضا اسدی که در خط 
حمله تراکتور سال قبل فوق العاده بود باید نیمکت را 

تجربه کنند.
به هرحال وقفه دوباره لیگ این فرصت را به مورایس 
می دهد که قبل از شروع مجدد مسابقات چیدمان های 
مختلف را در خط حمله امتحان کند و به یک جمع بندی 
کلی برسد. زوج آل کثیر و مغانلو می تواند هر خط دفاعی 
را به دردسر بیندازد و تیم حریف را هم عقب نگه دارد. 
سپاهان به همان اندازه که در فاز هجومی بازیکنان 
کلیدی دارد مدعیانش این ویژگی را ندارند. در واقع 
مسئولان تیم اصفهانی در فصل نقل و انتقالات عالی 
کار کردند و امروز اگر مهاجم اصلی شان) مغانلو( مصدوم 
باشد نگرانی ندارند و مهاجم دیگری مثل آل کثیر هست 

که با گلزنی هایش جای خالی او را به خوبی پر کند.

دغدغه های شیرین مورایس

عیسی یا شهریار؟

جعفر برزگر
روزنامه نگار
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